
Dagsorden til skolebestyrelses møde        

                                                                                

    

Skole: GL. Hjortespringskole 

Dato: 07.10.21 KL 18.00-20-00 

Mødested:  Personalerum på GLH. Der bliver serveret en sandwich. 

Indbudt: Anne Correll, Cille Thomsen, Anne Poulsen, Bernd Meier-Larsen, Michael Jespersen, 
Kim Kjellberg, Karina Kreipke, Simone Henriksen, Toke Christensen, Rene 
Brohammer , Kenneth Winther 

Indbudt elever: Kaya, Rasmus, Lucas 

Skolens ledelse Kenneth 

Afbud Helle, Karina, Simone, Rene, Anne, 

Mødeleder Toke Christensen og Kenneth Winther 

 

1 Godkendelse af referat og Dagsorden 
 
Godkendt 

3 minutter  

2.  Elevrådet 
 
Elevrådet præsenteres. 
Løbehjul: Elevrådet har bedt om nye løbehjul – Kenneth har 
sagt ja – elevrådet indkøber. 
 
Udviklingsplan: Elevrådet har været i medborgerhuset og 
snakke med borgmesteren om hvordan vi får en bedre 
skoledag. Der er kommet forskellige input til det bl.a. mere 
individuel undervisning som passer til den enkelte, mere 
aktiv i undervisningen, matematik med kridt i skolegården. 
Hver klasse på skolen skal nu byde ind med hvordan vi laver 
den bedste skoledag. Dette skal præsenteres for 
borgmesteren.  
 
Der er forslag til en skolefest, hvor hver klasse står for en 
bod. Der skal sættes nogle dage af til forberedelsen.  
Festen skal være for at fejre, at vi endelig må mødes og 
være sammen igen. 
 
 

10 minutter 

3. Meddelelser: 
Formand:  
Intet 
Skoleledelse:  
Helle er på orlov frem til 1. jan 
Der har været lejrskoler for mange klasser.  
Vi har prøvet at ansætte til vores dagbehandling, det er 

20 minutter 



ikke så nemt at få ansøgere, men vi har fundet en god 
pædagog, som er vikar frem til jul og så søger vi igen. 
Vi arbejder med udviklingsplanen. 
 
Arbejdsgrupper: 
 
Personale: 
Der er motionsløb næste fredag. 
Udskolingen har oplæg i morgen og ”angst og autisme” 
 
Skolerådet:  
Der sidder rep. fra alle skolebest.  
På mødet blev der snakket om mobning efter episode på 
Lindehøjskole. Det har afstedkommet ens retningslinjer for 
skolerne for mobning eller lignede hændelser.   
 
Øget medbestemmelse på skolerne. Det er stadig 
forvaltningen der har ansvaret, men de vil gerne 
uddelegere områder/ansvar. 
 
Herlev vil lave nest-klasser. Der er afsat 3 mill. Til det næste 
år.  
 
Kommunalbestyrelsen: 
Intet 

4. Punkter på dagsorden: 
 

 Konstituering af bestyrelsen 

Toke: Næstformand 

Michael: (4 år) Formand 

Bernd: (2 år) 

Kim: (2 år) 

Anne: 

Karina: 

Simone: 

 

 Arbejde med udviklingsplanen 

Formålet er at komme med input til 

udviklingsplanen for alle skolerne i Herlev. 

 

1-3 værdier fra hver: 

Fag-faglighed 

Skoleglæde 

Respekt for hinandens forskelligheder 

Trygt miljø 

Motiverende og sjovt at gå på arbejde/skole 

Anerkendelse 

Kommunikation og det gode samarbejde 

80 minutter  



Rummelighed 

Fysisk udvikling 

Lydniveau, der har respekt for andre 

 

Drømmedialog: 

- Vi drømmer om at skolen kan forløse det 

faglige og sociale potential hos det enkelte 

barn, så de er rustet til livet efter skolen. 

- Vi drømmer om respekt for mangfoldigheden. 

Og om at eleverne bliver udfordret 

fagligt/socialt.  

- Vi drømmer om flere muligheder for en 

afsluttende eksamen, samt sørge ind på en 

videregående uddannelse. Alt skal naturligvis 

ske i et trygt, motiverende undervisningsmiljø. 

- Mere brobygning med ”almindelige” 

skoler/klub/ungdomsklub/fritidstilbud. 

 

Sigtelinje: 

Vi arbejder for, at børnene på Gl. 

Hjortespringskole får maksimalt udbytte af 

deres sociale og faglige potentiale, så de opnår 

et meningsfyldt liv. 

Vi ønsker følgende faglig ambition på børnenes 

vegne: Vi vil have den bedste specialskole i DK. 

Vi vil gerne have at vores skole måles på: 

Andel af elever i uddannelse eller beskæftigelse 

1-5 år efter Gl. Hjortespring. 

 

 

 

 Drøftelse om styrelsesvedtægt udsættes til næste 
møde. Kort intro til næste møde. 
 
Styrelsesvedtægterne skal reguleres. Det er et 
større arbejde, derfor kommer det først på næste 
gang. 
 

 
 
Beslutning:  
Hvem skal lave et udkast?  
Drøftelse:  

5. Evt.  
Sende sedlen med møder til hele bestyrelsen 
Antimobbe-strategi skal på hjemmesiden 

7 min 

 


